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Abstract (en)
Connecting pieces are provided to connect the front panel (1) of a drawer to a railing (4). Each connecting piece has a plug housing (5) which
can be inserted into the front panel (1). Each rail (4) is connected at its front end to a hook part (6) which can be hooked into a plug housing (5).
A metallic disc (7) is inserted into the plug housing (5) for better transmission of the forces. The hook part (6) has a flange (14) which rests flush
against the end face of the plug housing (5) and is provided with a sloping surface (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Frontblende (1) einer Schublade mit einer Reling (4) zu verbinden, sind Verbindungsbeschläge vorgesehen. Jeder Verbindungsbeschlag
weist ein in die Frontblende (1) einsetzbares Dübelgehäuse (5) auf. Jede Reling (4) ist an ihrem vorderen Ende mit einem Hakenteil (6) verbunden,
der in ein Dübelgehäuse (5) einhängbar ist. Zur besseren Ableitung der Kräfte ist in das Dübelgehäuse (5) eine metallische Scheibe (7) eingesetzt.
Der Hakenteil (6) weist einen Flansch (14) auf, der bündig an der Stirnfläche des Dübelgehäuses (5) anliegt und mit einer Abschrägung (15)
versehen ist.
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